
Mara: \&quot;CFR, fapte nu vorbe\&quot;
Fotbalistul sibian al Unirii Urziceni, Bogdan Mara, a declarat ieri, ca liderul CFR Cluj a reusit transferuri
de marca, deoarece conducerea ardelenilor a fost interesata mai mult de fapte. "Cei de la CFR Cluj
continua sa ne uimeasca, vorbesc putin si fac multe. E un lucru bun ca reusesc sa aduca fotbalisti de
valoare. Acest lucru e un castig mare pentru ei. Pentru echipele mari este foarte important sa-si aduca
jucatori valorosi in perspectiva meciurilor din cupele europene, pentru ca in acest sezon nu am avut un
parcurs asa cum ne doream", a declarat Bogdan Mara. La randul sau, Bogdan Stelea a spus ca
transferurile efectuate de CFR Cluj ar putea fi ca o sabie cu doua taisuri: "Aceste achizitii se pot intoarce
impotriva lor. Poate sa nu fie chiar asa de bine, dar s-ar putea sa le iasa".
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